
 

Bindslev-Tversted Idrætsforening 

Styregruppemøde. 

Torsdag den 23. november 2023kl. 19.00 - 21.00 Der serveres aftensmad kl. 18:30 til de tilmeldte.  

 

Dagsorden: 

1. Velkomst og præsentation af dagsorden  

 

2. Oplæg til indsatsområder i BTI og hvad der ellers rører sig i idrætsforeningslivet v/Mads 

Søndergaard Thomsen, Foreningskonsulent i DGI & Hjørring Kommune  

 

 

- Inspirer og provoker møde 

Har været inde og analysere på vores forening 

- Efterslæb på de aktive voksne efter corona  

- Generelt dalende medlemmer (pæne medlemstal fra 13-24 år) (Stort potentiale mellem 25-59) 

- Skal vi organisere børne-ungeidræt anderledes (Hvad kan BTI) 

o Børn burde stifte bekendtskab med mange forskellige idrætsgrene  

o Børneidræt på børnenes primisser  

o Forenings SFO i nogle perioder.  

- Der er en anden kultur for bevægelse, hvor man ”shopper” mere rundt. 

Vigtige elementer  

- Bæredygtighed 

- Digitalisering er en forventning  

- Sundhedsfokus 

- Individualisering 

- Kommercialicering  

- Demografisk udvikling  

Det er vigtigt at sætte en kurs og kommunikere ud hvilke initiativer der er aktuelle. Hvad er vores vision og 

retning. Det kan hjælpe til hvor penge skal investeres. 

Fortæl og vis hvad vores vision er. 

Hvad kan vi lære af de kommercielle  

 

Hvordan ser en ny i byen hovedsiden for BTI 

- Nyt medlem skal være på forsiden og synlig i alle afdelinger! 

- Kan der indføres abonnement til holdsport?  

- Tilflyttere skal have gratis medlemskab? 

- Sportspas (Fitness + andre hold i andre afdelinger) 

o Skal vi gøre mere for voksne ? 

- Rekruttering af nye frivillige 

o Hvem skal vi henvende os til  



 

o Hvordan bliver foreningen opfattet  

o Hvordan når vi ud til målgruppen  

o Hvad er opgaven  

o Hvad får de ud af det  

o Hvad kan vi tilbyde  

- HUSK på tre ting når vi rekruterer  

o Alle skal være en del af succes  

o Negativitet er selvforstærkende  

o Fokus mod det positive og fortæl de gode historier.  

Chat GBT 

- Brug den så meget som muligt  

- Kan bruges til alt  

o Hvis vi skal søge 10000 til BTI 

o Skriv hvad den skal og vent på svar  

o Invitationer til julefrokost  

Hvordan har det været? 

- Tanken om at et medlemskab ikke kun er til en enkelt sportsgren er meget spændende  

- Det er vigtigt at forholde sig til hvad medlemmerne vil have samt hvilke målgrupper det kan give mening 

at fokusere på. 

- Mads slutter med at give nogle redskaber til fremtidigt arbejde i BTI 

- Mads er klar på et nyt møde når de nye tal kommer. 

 

3. Bestyrelsen orienterer  

- Tversted Fælled.  

Næsten i mål med del 3 og 4. Håber at påske næste år står padel og strandhåndbold klar  

Snart møde med landskabsarkitekt 

Møde i kommunen om hvordan de vil støtte projektet  

Stor ros til gruppen og samarbejdet i projektet  

 - Bindslev Ny Musik Festival (BNMF).  

Pænt resultat 265 000 i overskud, tre foreninger skal have 29.000 hver. BTI får 30000 i alt  

Næste år snakkes der om 2 dage med harmonikatræf.  

Hvordan skal afdelingerne forholde sig til at finde hjælpere til BNMF. 

Der kommer et møde hvor det bliver mere klart hvordan opgaverne skal fordeles  

Der kan komme vedtægtsændringer som betyder at man penge pt medhjælper der deltager  

Entreprisen og madprisen sættes ned for at håbe på at flere køber drikke når de kommer ind. 

-Generel information:  



 

 ønsker om at der bliver opdateret i forhold til medlemmer i afdelingerne  

 Hjemmesider skal opdateres  

 Flemming Mejlvang stopper som kassere  

 BTI holer sig neutrale i henhold til solcellepark  

 -Indstillinger til Årets Pokaler senest fredag 12. januar 2024.  

 Gerne indstiling fra forskellige afdelinger  

  Årets BTIér og årets leder  

- Kandidater søges: 2 stk til BTI Bestyrelsen. 1 repræsentant for BTI i BNMF Bestyrelsen. –  

- BTI´s ordinære generalforsamling mandag 26. februar 2024 kl 19.30 i Nordgavlen i Tannisbugthallen.  

- Sommerfest start juni (gerne flere til festudvalget) - Evt.  

  Sommerfest starten af juli  

  Hvordan og hvorledes følger (evt med Mads som workshop og efterfølgende fest) 

  Gerne flere i festudvalg  

 

4. Hovedkassereren orienterer - Intet at bemærke  

5. Styregrupperne har ordet  - ikke noget nævneværdigt fra afdelingerne 

• Fodbold  

• Badminton  

• Tennis – Der tale om at anlægge dræn på en af banerne, da den ene bane står under vand  

• Fitness  

• Havkajak  

• Håndbold  

 

6. Eventuelt - Intet 

7. Næste møde • 05. februar 2024 med BTI Tennis som ledelse, og efterfølgende evaluering 

 


